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Hallituksen kokous 32/2024

Aika: 22.11.2024, klo 12.15

Paikka: 1575, Kide, Konemiehentie 1

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander (saapui kohdassa 4.)

Alli Kolho

Erik Oksanen (saapui kohdassa 2.)

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
Nelle Pohja (poistui kohdassa 12.3.)

Karri Saksela (poistui kohdassa 8.2., palasi kohdassa 9.1.., poistui kohdassa 12.3.)

Onni Kivistö (saapui kohdassa 6., poistui kohdassa 12.3.)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 12.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Erik saapui ajassa 12.17.
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Sara Sofia ja Valentin.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Aino saapui ajassa 12.18.
Lisättiin kohta “12.3. CMHelsinki”, siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti ja hyväksyttiin

esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Sara Sofia ilmoitti, että hänellä on paljon ruokaa ilmoitettavana, sillä hän kävi

eväskaupassa varsin nälkäisenä. Nyt lounaan jälkeen oma nälkätilanne ei enää ole yhtä

akuutti, mutta toivottavasti jollain on nälkä. Leipien lisäksi erityismaininnan sai 1kpl

Doritos-pussi Olkkarin n. 700 pussin valikoimasta.



6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Alli:Vujut oli. Ei dokannut niin paljoa kuin olisi halunnut, mutta tänään on hyvä käjä

hallituksen kämppäkierroksesta. Eilinen edustajiston kokous oli parilta osin

mielenkiintoinen. Hienoa nähdä Athene edustamassa suurissa pöydissä ensi vuonna!

Sara Sofia:Komppasi omalta osalta vähän turhan rauhallisia vuosijuhlia, vaikka toisaalta

on onnellinen, ettei nyt ole mitään ongelmiamuistaa näin hienoa phuksispeksiä. Oli

tehokas ja kularoi jo eväät! Lisäksi on päättänyt, ettei ole flunssassa. Kipparin vartteja on

takana 49 kpl.

Erik:Vuosijuhlilla edustusseuran kanssa oli myös aika rauhallinenmeno. Antoi

yksityiskohtaisen selityksen kävelymatkastaan vujuilta kotiin.

Nelle:Vujut olivat todella hauskat! Eiliset pikkuIE-sitsit tuntuvat nyt vähän
jaksamistilassa.

Karri:Komppasi hyviä vujuja! Totesi myös spurgusession olleen yksi ilmiöistä.

Aino:Vujujen jatkoilla päätyi edellisen sukupolven kanssa Otaniemi-seikkailemaan isänsä

vuosikurssitapaamisessa. Sunnuntain kuorokonsertin Uspenskin katedraalissa totesi

olleen hieman liian harras viikonlopun väsymystilaan. Teki eilen apuIE-sitseillä

lukkaridebyyttinsä, vaikkakin katsoo vielä jääkö tämämyös viimeiseksi.

Valentin:Vujut menivät oikein hyvin ja oli megahauskaa! Sillis ja spurgusessio vaativat

vähän enemmän. Tiivistävästi totesi, että olipahan viikonloppu, ja nyt voisi mennä

elämässä eteenpäin eikä taaksepäin.

Niklas:Olipahan vujut, hauskaa! Pääjuhlan jatkot hieman lirvahtivat. Loppukaneetiksi

totesi: “hauska viikonloppu, ja tänäänmennään taas uudestaan”.

Vilppu: Liittyi vujujen kehukuoroon: oli hieno ja erittäin onnistunut viikonloppu. Speksi oli
uskomaton, katsoi sen eilen vielä uudestaan Youtubesta. Totesi myös tiistain

teekkarikokouksen olleen historiallinen.

Onni saapui ajassa 12.36.

Kerttu:Hieno oli viikonloppu, ja Riston ja pikku-Kertun edustusseuramyös. Eilen totesi

saavuttaneensa jonkin Otaniemi-mouhouden tason, kun katsoi yksin kotona edustajiston

kokouksen Youtube-striimiä.

Markus:Vujut olivat kyllä hauskimmat, missä on itse ikinä ollut. Lauantaina siivosivatkin

sitten Smökkiä 2,5h…. Publicpraising selvänä selvinneelle järkkääjälle. Sara Sofiasta

inspiroituneena onmyös päättänyt, ettei ole kipeänä.

Onni:Menee hyvin. Vähän on ollut aistittavissa noin viiden päivän krapulaa vujuista,

mutta nyt on onneksi edessä taukoa tapahtumista.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Kalle: Vujut ja sillis oli ihan super, mutta niistä sai maksaa hinnan. Nyt oon vaan sairastellut,
erakoitunut kotiin ja viimeistellyt kandia. Huomenna lähtö viikoksi Valenciaan moikkaamaan
vaihdossa olevaa Ellaa (mun vuosikurssilainen). Pitää toivoa, että olo tokenisi reissua varten.
Ainiin, sain myös Hongkongista kämpän ja virallisesti paikan!
Matvei: Joo sori, meitsi ei oo vieläkään oppinu käyttää kalenterii nii tuli yks reissu eteläiseen



satamakaupunkiin täs kokouksen päälle. Sori siit. Muuten kuuluu ihan hyvää sain tänään
sähköpostiin vahvistuksen Hong Kongin viisumist, joten vaihto on lähtöä vaille valmis!

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Liina Röyskö
Ylimääräisen Infoähky XXV -maksun
palautus 135,00 € Hyväksytty

(Peppi) Maria Välilä ESTIEM Fuksivaihdon lennot 150,00 € Hyväksytty

Nelle Pohja Lennot Sevillaan ESTIEM Council Meetingiin 100,00 € Hyväksytty

Linnea Laine Phuksiryhmähengailun eväät, ryhmä 5 30,28 € Hyväksytty

Linnea Laine
Abitiimin abikiertueen bensat Lahteen ja
takaisin. 39,31 € Hyväksytty

Antti Komulainen Lisävujurannekkeet 26,40 € Hyväksytty

Maria Toivainen Infoähky jatkoruoka 15.11.2024 469,85 € Hyväksytty

Aino Pelander Ruokaa Höpöhöpöille 221,35 € Hyväksytty

Olli Ullgren Uusi malletti Athenen gongille 19,80 € Hyväksytty

Velma Linko Phuksihengailu 30,00 € Hyväksytty

Milja Parviainen
Infoähky XXV Kokkareiden ruokatilauksesta
puuttuvat 37,06 € Hyväksytty

Milja Parviainen Infoähky XXV PrintLab tulosteet 17,00 € Hyväksytty

Antti Komulainen Kirjoja OLOhuoneen kirjastoon 183,10 € Hyväksytty

Niklas Koskela Viestintäsektorin toimarivirkistys 75,00 € Hyväksytty

Antti Kari-Koskinen Vujuviikon bileiden 12.11.2024 tarjoiluja 32,22 € Hyväksytty

Niklas Koskela Leimasin vujuviikon bileisiin 12,65 € Hyväksytty

Kerttu Peura VPJ-perehdytyslounas 20,00 € Hyväksytty

(Peppi) Maria Välilä CM Sevilla delegaattilennot 100,00 € Hyväksytty

Tino Poutiainen Alkoholit Muusan läpilaulantaan 2024 52,96 € Hyväksytty



Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Kangasmerkit.com Suomi
/ Muistiin Oy Haalarisitsien haalarimerkit 200kpl 199,88 € Hyväksytty

Teekkarispeksi ry Ambientsaunan savukonevuokra 20,00 € Hyväksytty

Korson Honkapartio Ry Popparikoneen vuokra 50,00 € Hyväksytty

S-Business Oy
Namubufferi sekä Infohäkyn kokkaritarjoilut-
ja ruusut 880,12 € Hyväksytty

Tuomas Erola tmi. Vuosijuhlien järjestyksenvalvonta 3h 60,00€ Hyväksytty

Astiva Oy Infoähkyn kokkarilasit 406,50€ Hyväksytty

AYY kertavuokrattavat
tilat

Höpöhöpöjen ja International cooking night
tilavuokrat 550,00€ Hyväksytty

Akystic ry Infoähkyn jatkokeikka 750,00€ Hyväksytty

Miehikkälän kunta Hallitusvaihdon tilavuokra 450,00€ Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin Kuutti Eemeli Kivinen ja Kalle Tapani Kinnala killan virallisiksi

jäseniksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Käsiteltiin seuraava saatu anonyymi palaute:

“moi! tuli mieleen, et voisko lippujen myymiset ohjata purkusessiosta athene
kierrättää -kanavalle? :)”

Keskusteltiin aiheesta, mutta todettiin, että ei-tapahtumalippuja myydään jo

orgaanisesti varsin hyvin Athene kierrättää -kanavan puolella, eikä

tapahtumalippujenmyyntiä toisaalta tapahdu #purkusessiossa niin paljoa, että

tätä nähtäisiin puuttumista vaativana ongelmana. #purkusession kokoiseen

ryhmään viestien lähettämiseen lieneemonella muutenkin jo niin suuri kynnys,

ettei halutamyöskäänmahdollisesti vaikuttaa tähän sääntelemällä toimintaa.

Lisäksi käsiteltiin vuosijuhlailtana hallitussähköpostiin saatu palaute

vuosijuhlissa puhemahdollisuuden järjestämisestä alumn(e)ille. Todettiin, että

idea on hyvä ja jäämieleen ensi vuoden vuosijuhlatirehtööristölle. Markus



lupasi vastata sähköpostiin.

Karri poistui ajassa 12.50.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia

8.4. Muut esille tulevat asiat
-

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Niklas totesi, ettei pöydällä ole ihmeempiä. Seuraajan perehdytys on edessä

lähiaikoina.

Karri palasi ajassa 12.52.
Siirryttiin kohtaan 12.3.

10. Opintoasiat
10.1. Perustieteiden kandidaattineuvosto 18.11.

Siirryttiin kohdasta 12.3.
Alli välitti kokouksen kuulumiset seuraavasti:

- Keskustelua SCI:n abimarkkinointitapahtumista ja niiden

kohdentamisesta lukiolaisten kiinnostuksiin

- Pohdintaa kurssipalautteiden kysymysmuotoilusta sekä toisaalta

kurssipalautteiden vaikuttavuudesta

- Uusi SCI-ELEC -pääaineprojekti edistyy

10.2. SCI:n kandidaattiohjelman kehittämisaamupäivä
Alli kertoi olevansamenossa ensi viikon torstaina edustamaan kyseiseen

kehittämistilaisuuteen ja kysyi hallitukselta välitettäviä opiskelijanäkemyksiä.

Aiheina ovat kandiseminaarikurssi, kandipalaute sekä kielilinjausten

implementointi 26-28OPSissa. Keskusteltiin välitettävistä asioista, ja tämän

lisäksi Alli laittaa keskustelun avauksen vielä Purkusessioon, jos välitettäviä

ideoita löytyisi.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Alli totesi, että vaihtoinfo lähestyy: puhujat on rekrytty ja ilmo aukeaa ensi

viikolla.

Opintokysely menee kiinni piakkoin ja Alli esittelee sen tulokset ensi

kokouksessa sekä välittää tulokset myös kiltalaisille.



11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi Kallen terveiset:

Pitää yrittää vielä houkutella ihmisiä yritysiltaan – saa promota vielä ihmisille tai
ilmoittautua itse, varmasti hyvää settiä tulossa.

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset

Käytiin läpi toimarikuulumiset seuraavasti:

● Athene 25 -toimikunta: Hommat on paketissa, vuosijuhlista jäi erittäin

hyvät fiilikset! Vujuviikon bileiden pienehkö osallistujamäärä oli ainoa

vähän harmittava puoli viikossa.

● Häirintäyhdyshenkilöt:Uusien häryjen rekry on avattu juuri, muuten ei

suurempia kuulumisia.

● Yhdenvertaisuusvastaava: [palataan ensi viikolla]
● Tapahtumahäirintäyhdyshenkilökoordinaattori:Rooliin ei ole löytynyt

vielä hakijaa ensi vuodelle, ja koko konsepti on vähän pohdinnassa.

Keskusteltiin aiheesta ja todettiin, että uusien häryjen varmistuttua

härytoiminta ylipäätään on ehkä paremmin kehitettävissä.

● Ympäristövastaavat: Ei suurempaa tehtävää, ja rooli on jäämässä pois

ensi vuodelta.

● NamiMamit: [palataan ensi viikolla]
● Vuosijuhlatoimikunta: [palataan ensi viikolla]
● Marathoonarit: Totesivat, että kyseessä oli paras toimaripesti, mitä on.

Seuraavaksi toteutumassa ovat kelloseppienmonivuotiset

suunnitelmat.

● Ulkosuhdetiimi: Yhteistoimntapäivien jälkeen on ollut hiljaista, nyt

seuraavaksi joulukorttipuuhastelut lähestymässä. Lisäksi fiilistelivät,

että Kaljakroke oli mainittunaMedia ry:n Instagram-hallitusesittelyissä.

● ESTIEM-responsible:CMHelsinki on pöydällä niin kuin kokouksessa jo

puhuttiinkin. Lisäksi Tour de Nordics tapahtuu ensi viikolla!

● Hyvinvointigurut: [ei kuulumisia]

● Hercules & Xena: Ihan jees menee, hommat alkavat olla paketissa paria

pelipollailua lukuunottamatta, ja marathoonarihommat odottavat.

● Retkitoimikunta: Pohdinnassa vielä saataisiinko tammikuulle

järjestettyä talvivaellus vuoden 2022 tyylillä.

● Phabuneuvosto: Ei erityisempiä suunnitelmia enää vuodelle.

● Gameboys: [palataan ensi viikolla]
● Vesipedot:Vujuviikon Hydrobic-tunti oli hieno, vaikka osallistujakatoa

vähän olikin!

● International Advisors: [palataan ensi viikolla]
● Yrityssuhdetoimikunta:Hyvinmenee, vuosi on ollut hauska ja nyt

lähinnä harmi että se on tulossa päätökseen

● TEK-kiltayhdyshenkilö:Hommat on paketissa ja seuraajan

perehdytyksenkin taitaa hoitaa TEK-tykki.



12.2. Teekkarikokous 3/2024
Vilppu esitteli sanojensamukaan “historiallisen Teekkarikokouksen”

kuulumiset. Teekkarien tunnusohjesääntö on hyväksytty, mikä tarkoittaa että

käytännössä ensimmäistä kertaa Aalto yliopiston perustamisen jälkeenmm.

sanat “kilta” ja tupsun kantamissäännöt on taasmääritelty.

Siirryttiin kohtaan 12.4.

12.3. CMHelsinki
Siirryttiin kohdasta 9.1.

Karri, Nelle ja Onni esittelivät vielä uudestaan viime viikolla Vilpun vähän

avaaman keskustelun Estiemin vuoden 2025 Council Meetingin järjestämisestä

Otaniemessä. Keskusteltiin käytännön järjestelyistä ja vastuista. Päävastuu

projektista olisi Prodekon, Athenen ja Kaplaakin Estiem-vastaavilla. Killan

puolesta todettiin uudestaan, että rahallista tukea ei voidamahdollistaa, pl.

mahdollisesti laitossopimuksesta saatava tukiosuus. Projektin selvitystyö

jatkuu.

Siirryttiin tauolle ajassa 13.08.

Karri, Nelle ja Onni poistuivat kokouksesta tauon aikana.

Palattiin tauolta ajassa 13.13.

Siirryttiin kohtaan 10.1.

12.4. Muut esille tulevat asiat
Siirryttiin kohdasta 12.2.

Vilppu kertoi puuhastelevansa loppuvuodesta vielä toimarikyselyn, jos vain

kerkeää.

13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Todettiin, että ensi kevään tilakähmyt ovat uudella hallituksella hoidossa.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Phuksien pikkujoulut

Sara Sofia on kehitellyt konseptia, ja tapahtumalle on nyt varattu JMT:n

kattosauna. Keskusteltiin tilan sisustamisesta, ja todettiin että killan

varastotavaralla kyllä onnistuu.



14.2. Muut esille tulevat asiat
Sara Sofia päivitteli, että testamenttiprojekti on edennyt, mutta puolet on vielä

tekemättä ja tiedostossa on nyt jo 30 sivua tekstiä… PhabuISOiltamiin saatiin

myös selviteltyä hieman lisää budjettia muilta sektoreilta.

15. MKV-asiat
15.1. EIT Digital -haalarimerkit

Valentin kertoi, että eräs kv-phuksi on tilannut EIT-haalarimerkkejä ja kysellyt,

voisiko kilta ostaa niitä myyntiin. Kyseinen phuksi myymerkkejä nyt ensin itse,

mutta todettiin, että killan olisi kyllä mahdollista ostaa tällaisia merkkejä myös

yhteiseenmyyntiin.

15.2. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Kuitattiin Valentinilta kolme (3) sakkoa Purkusessiossa tarjotulla skumpalla.

Markus totesi, ettei anneta tänään sakkoja myöhästymisistä, sillä hän unohti

ilmoittaa kokouspaikan poikkeavuuden.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kerttu kertoi kyselleensämuilta varapuheenjohtajilta eri kiltojen tapoja

pöytäkirjojen allekirjoittamiseen, mutta vaikutti siltä, että aikamoni kilta

maksaa jostain sähköisestä alustasta. Kerttu löysi nyt kuitenkin toisen palvelun,

jolla voi lähettäämyös kolme ilmaista allekirjoitusta kuukaudessa, eli

loppuvuosi ainakinmennään nyt kahden tällaisen palvelun yhdistelmällä.

17. Muut esille tulevat asiat
Markusmuistutti, että on eilen laittanut Slackiin when2meetin kahdesta viimeisestä

kokouksesta.

Lisäksi Markusmuistutti testamenttien tekemisestä; deadline on viimeistään jouluksi

saada nämä seuraajille. Katsotaan ajankohta testamenttien yhteisworkshoppaamiselle

kokouksen ulkopuolella.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 29.11. kello 12.15. EväsvuorossaMatvei.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 13.57.



Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Sara Sofia Koivisto Valentin Jutila

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


